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Hej 

 

Jag med många andra undra hur det går med farthinder speciellt på de stråken som barnen 

använder för att ta sig till skolan osv. Generellt ingen som håller hastigheten. Då pratar vi inte om 

10 över utan snarare 80-110km/t.  

T ex Alkällsvägen många av barnen går längs med vägen och risken för en förödande olycka är 

överhängande.   

 

Sen behöver skyltar sättas upp för att det är väjningsplikt i hela området.  

 

Hastighetsskyltar för de olika delarna i området. Mellan husen bör vara gång fart.  

 

Belysning på baksidan vägen upp till Ica.  

 

Soptunnor i hela området behövs.  

 

Tacksam för feedback.  

 

Mvh 

Andre Andersson 

 


